
 

 

Zápis č. 3/2019 

z rokovania Dozornej komisie Audiovizuálneho fondu 
 

 

Miesto konania: zasadačka AVF 

Dátum a čas konania:  15. mája 2019 o 9:00 hod. 

    

Prítomní: JUDr. Ivana Maláková, Ing. Lujza Oravcová, Ing. Jana Mifkovičová, prof. PhDr. Martin 

Šmatlák, Ing. Viera Budayová, Ing. Pavel Maťko 

   

Predsedníčka dozornej komisie JUDr. Ivana Maláková privítala členky dozornej komisie a otvorila 3. 
rokovanie dozornej komisie v roku 2019. Prítomné členky dozornej komisie sa jednomyseľne zhodli, že 
overovateľom zápisu z tohto rokovania dozornej komisie bude Ing. Jana Mifkovičová. 

1. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, L. Oravcová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 

Predsedajúca JUDr. Ivana Maláková následne predniesla návrh programu rokovania. 

Návrh programu: 

Otvorenie zasadnutia, voľba overovateľa zápisu, schválenie programu rokovania 

1. Informácia z 5. rokovania Rady Audiovizuálneho fondu konaného 30. apríla 2019 

2. Prerokovanie zápisnice o prešetrení sťažnosti od spoločnosti Tatra Star s.r.o. 

3. Návrh rozpočtu Audiovizuálneho fondu na roky 2020 - 2022 

4. Kontrola projektov dozornou komisiou 

5. Rôzne 

 
2. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, L. Oravcová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 
Predsedajúca následne dala hlasovať o schválení účasti prof. PhDr. Martina Šmatláka, Ing. Viery 
Budayovej a Ing. Pavla Maťka na rokovaní dozornej komisie v zmysle čl. 6 ods. 10 VP AVF č. 6/2009 
Rokovací poriadok dozornej komisie Audiovizuálneho fondu v znení z 3.11.2011.  
 
 

UZNESENIE DK č. 4/2019 zo dňa 15.5.2019 

Dozorná komisia podľa čl. 6 ods. 10 druhá veta Rokovacieho poriadku dozornej komisie 
Audiovizuálneho fondu – VP AVF č. 6/2009 z 3.11.2011 schvaľuje účasť  prof. PhDr. Martina 
Šmatláka, Ing. Viery Budayovej a Ing. Pavla Maťka na rokovaní dozornej komisie, pokiaľ dozorná 
komisia nerozhodne inak.  

 
3. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, L. Oravcová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 
 



 
 
 

 

Strana 2 z 3 

1. INFORMÁCIA Z 5. ROKOVANIA RADY AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU KONANÉHO 30. 

APRÍLA 2019 

Programom 5. rokovania rady fondu bolo verejné vypočutie dvoch kandidátov na funkciu 

riaditeľa Audiovizuálneho fondu PhDr. Mgr. art. Branislava Slyška a prof. PhDr. Martina Šmatláka. 

Obidvaja kandidáti odprezentovali svoje projekty riadenia a rozvoja Audiovizuálneho fondu 

a odpovedali na otázky členov rady fondu. Následne v  tajnom hlasovaní bol prof. PhDr. Martin 

Šmatlák právoplatne zvolený za riaditeľa Audiovizuálneho fondu na funkčné obdobie päť rokov. 

Členky dozornej komisii zablahoželali prof. PhDr. Martinovi Šmatlákovi k zvoleniu do funkcie 

riaditeľa Audiovizuálneho fondu.  

 

2. PREROKOVANIE ZÁPISNICE O PREŠETRENÍ SŤAŽNOSTI OD SPOLOČNOSTI TATRA STAR 
S.R.O. 
 

Dozorná komisia prerokovala zápisnicu o prešetrení sťažnosti od spoločnosti TATRA  STAR, s.r.o. 

Predsedníčka dozornej komisie JUDr. Ivana Maláková zápisnicu podpísala a požiadala riaditeľa 

fondu o zaslanie oznámenia výsledku prešetrenia sťažnosti s kópiou zápisnice o prešetrení 

sťažnosti spoločnosti TATRA STAR, s.r.o doporučenou poštou. 

 
 

3. NÁVRH ROZPOČTU AUDIOVIZUÁLNEHO FONDU NA ROKY 2020 - 2022  
 
Riaditeľ fondu stručne uviedol informáciu o návrhu rozpočtu Audiovizuálneho fondu na roky 
2020 - 2022. K tomuto bodu bola prizvaná Ing. Viera Budayová, ktorá informovala dozornú 
komisiu o zostavení návrhu rozpočtu súčinnosti s Ministerstvom financií SR. Písomné materiály 
boli rozoslané členkám dozornej komisie pred zasadnutím.  
Členky dozornej komisie po krátkej diskusii k navrhnutému materiálu prijali uznesenie: 

 
UZNESENIE DK č. 5/2019 zo dňa 15.5.2019 

Dozorná komisia podľa § 9 ods. 1 písm. c) zákona č. 516/2008 prerokovala návrh rozpočtu 
Audiovizuálneho fondu na roky 2020 - 2022 a odporúča Rade fondu tento návrh schváliť. 

 
4. HLASOVANIE 

ZA:  3  (I. Maláková, L. Oravcová, J. Mifkovičová).   PROTI:  0.   ZDRŽAL SA:  0. 

 

 

4. KONTROLA PROJEKTOV DOZORNOU KOMISIOU 
 
Dozorná komisia na základe podnetu riaditeľa začala kontrolu vyúčtovania a použitia finančných 
prostriedkov fondu poskytnutých na realizáciu projektu Chochmesy spoločnosti K2 Production 
s.r.o. vo výzve 6/2017. 
 
Zároveň dozorná komisia pokračuje v kontrole projektov: 
- Čiara, spoločnosti Wandal Production s.r.o. vo výzvach č. 7/2016, č. 7/2015, č. 2/2015, č. 
6/2014, č. 5/2014 
- Tlmočník, spoločnosti  Titanic s.r.o. vo výzve 7/2016 
- Pivnica, spoločnosti Furia Film s.r.o. vo výzvach č. 2/2017, č. 2/2016, č. 5/2013 
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5. RÔZNE 
 
Riaditeľ fondu predniesol dozornej komisii metodickú otázku, ako postupovať pri vyberaní 
administratívneho poplatku za spracovanie žiadosti o podporu audiovizuálnej kultúry formou  
pôžičky podľa § 21, zákona č. 516/2008 Z. z. o Audiovizuálnom fonde, ak žiadateľ predtým zaplatil 
už poplatok za spracovanie žiadosti o podporu audiovizuálnej kultúry formou dotácie. Prítomní 
sa jednomyseľne zhodli na tom, že v takýchto prípadoch je žiadateľ povinný zaplatiť fondu 
príslušný poplatok aj za spracovanie žiadosti o podporu audiovizuálnej kultúry formou pôžičky. 
 

Nasledujúce zasadnutie dozornej komisie sa uskutoční dňa 17.6.2019 o 8:30 hod. v sídle fondu. 

 
 
Zapísal: Ing. Pavel Maťko 

Overovateľ zápisu: Ing. Jana Mifkovičová 

 

Bratislava 15.5.2019 

 

 
JUDr. Ivana M a l á k o v á 

predsedníčka dozornej komisie 
Audiovizuálneho fondu 

 


